

# VIDEO HIGHLIGHT SERAHAN BAJURAYA PROJEK PELANGI 2017

## VERSI PENDEK VIDEO HIGHLIGHT SERAHAN BAJURAYA PROJEK PELANGI 2017

VERSI PENDEK VIDEO HIGHLIGHT SERAHAN BAJURAYA PROJEK PELANGI 2017(Untuk yang ingin jimatkan kredit data)..Dahulu 20 orang pengasas RPWP sama-sama menyingsing lengan, melurut gelang, mengasah parang, menyerah barang, menghabiskan wang dan menyerah jiwa raga seluruhnya untuk membangunkan Rumah Pengasih Warga Prihatin. Matlamat utama ialah untuk membangunkan satu sampel masyarakat yang menjadikan KASIH SAYANG sebagai 'bahasa dan matawang' dunia. Ketika itu kami tidak menjangka pun bahawa ia akan jadi seperti RPWP hari ini...Anak-anak yang kami besarkan di RPWP kini mula mengembangkan kasih sayang itu kepada ramai lagi yang lain terutama rakan-rakan yang senasib dengan mereka. Kerana itu di antara begitu ramai tetamu yang ziarah, sebahagian mereka adalah dari rumah-rumah anak yatim dan tahfiz juga...Projek Pelangi ini juga merupakan satu mekanisma yang mereka usahakan dalam menzahirkan erti keprihatinan dalam persahabatan. Video ini kami tonton dengan menitikkan airmata. Selepas hampir 13 tahun, kasih sayang yang kami tanamkan kini bercambah dari sepohon menjadi seladang...Ikuti facebook page Akademi Insan Prihatin untuk update terkini, khususnya progress penghantaran PROJEK PELANGI HARI RAYA 2017...Boleh juga layari [www.projekpelangi.com](http://www.projekpelangi.com)Berikut adalah butiran Akaun Bank Projek Pelangi,1209 2010 0366 68Prihatin ServicesBank Islam Berhad..Alhamdulillah ..WARGA PRIHATIN (Menyokong Usaha Anak-anak RPWP dalam Projek Pelangi).

Posted by [Warga Prihatin](#) on 18hb Jun 2017

## VIDEO HIGHLIGHT SERAHAN BAJURAYA PROJEK PELANGI 2017

(Untuk yang ingin jimatkan kredit data)

Dahulu 20 orang pengasas RPWP sama-sama menyingsing lengan, melurut gelang, mengasah parang, menyerah barang, menghabiskan wang dan menyerah jiwa raga seluruhnya untuk membangunkan Rumah Pengasih Warga Prihatin. Matlamat utama ialah untuk membangunkan satu sampel masyarakat yang menjadikan KASIH SAYANG sebagai 'bahasa dan matawang' dunia. Ketika itu kami tidak menjangka pun bahawa ia akan jadi seperti RPWP hari ini.

Anak-anak yang kami besarkan di RPWP kini mula mengembangkan kasih sayang itu kepada ramai lagi yang lain terutama rakan-rakan yang senasib dengan mereka. Kerana itu di antara begitu ramai tetamu yang ziarah, sebahagian mereka adalah dari rumah-rumah anak yatim dan tahfiz juga.

Projek Pelangi ini juga merupakan satu mekanisma yang mereka usahakan dalam menzahirkan erti keprihatinan dalam persahabatan. Video ini kami tonton dengan menitikkan airmata. Selepas hampir 13 tahun, kasih sayang yang kami tanamkan kini bercambah dari sepohon menjadi seladang.

Ikuti facebook page [Akademi Insan Prihatin](#) untuk update terkini, khususnya progress penghantaran PROJEK PELANGI HARI RAYA 2017.

Boleh juga layari [www.projekpelangi.com](http://www.projekpelangi.com)

Berikut adalah butiran Akaun Bank Projek Pelangi,

1209 2010 0366 68

Prihatin Services

Bank Islam Berhad

Alhamdulillah

WARGA PRIHATIN

(Menyokong Usaha Anak-anak RPWP dalam Projek Pelangi).